



歡迎大華府地區的朋友們來參加馬里蘭大學 (University of Maryland, College Park) 台灣學生會 (Taiwanese American Student Association - TASA) 將舉辦的年度盛會 - 第十六屆「夜市」。這個活動歡迎所有大家 - 大人或小朋友 - 來參加，一同共襄盛舉，品嚐美味的台灣小吃，欣賞精彩的表演，參觀台灣獨有的特色攤位，體驗夜市傳統遊戲，一起品味台灣。請於線上 (umdtickets.com)，或當天現場購票。線上購票入場票特價\$3，而當天現場購票則為\$5。入場票將包含三張餐卷，和一張抽獎卷，每張餐卷可兌換一份特色小吃，若需額外購買小吃，每份以\$1做加點。當日餐點限量提供，建議提早前來。當天晚上將舉行抽獎活動，請記得待到最後。心動不如行動，趕快購票吧！和我們一起享受一個美好的夜晚吧！

地址: 3972 Campus Dr, College Park, MD 20742 (Stamp Student Union - Grand Ballroom)

日期: 3月30日 2019年

時間: 7 PM - 10 PM

The Taiwanese American Student Association (TASA) at the University of Maryland, College Park is proud to present its 16th annual Night Market! As TASA's biggest event of the year, Night Market attracts over 600 attendees of all ages from the DC Metropolitan Area. It will feature delicious Taiwanese delicacies, captivating cultural performances, and fun traditional night market games. Tickets are on sale now for \$3, but will increase to \$5 on the day. You can buy your tickets right now online at umdtickets.com or in person at the Stamp Ticket Office on the day. Each ticket includes 3 food tickets and 1 raffle ticket. Each food ticket can be used at any one of our food booths to exchange for 1 serving of food. Our food is limited so be sure to come early! In addition, we will be raffling off amazing prizes throughout the night so be sure to stay until the end! We look forward to you joining us on March 30th to experience this unforgettable event!

Address: 3972 Campus Dr, College Park, MD 20742 (Stamp Student Union - Grand Ballroom)

Date: March 30th, 2019

Time: 7 PM - 10 PM

For more information: <https://www.facebook.com/events/400784194029883>